
 

 
  

ZAPISNIK o radu 2. sjednice Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci održane dana 

21. listopada 2022. godine s početkom u 14:30 sati.  

  

 

Sazvao:  

 

Predsjednik 

Ime i prezime  Potpis  

  

Kristian Tončić 
  

  

  

 

2. sjednica Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci 

 

1.  Mjesto  Pravni fakultet u Rijeci (Vijećnica)  Početak:  14:30  

Dan i datum  21. listopad 2022. (ponedjeljak) Završetak:   16:00 

 

 
2.  

Prisutni:  Sjednici prisustvuju članovi Skupštine:  

1. Kristian Tončić 
2. Roko Čulina 
3. Sandro Miličković 
4. Stefan Mandić 
5. Patrik Pavić 
6. Dino Markić 
7. Ema Laginja 
8. Petra Banić 
9. Ivana Maletić 
10. Jelena Žic, zamjenica članice Skupštine SZPRAVRI – s pravom 

glasa) 

3.  Ostali prisutni:  1.  Izv. prof. dr. sc. Vanja Smokvina - prodekan za stručni studij 

2. Lucija Paravić - zamjenica predstavnika studenata u Odboru za 

osiguravanje i unapređivanje kvalitete 
3. Ante Bekavac - studentski pravobranitelj PRAVRI 
4. Ivan Ivanković - zamjenik studentskog pravobranitelja PRAVRI 

  

  
4.  

Odsustvo opravdali:  1. Tea Čajić  

                                



 

  

  

  
5.  

  

  

  
Dnevni red:  

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje dnevnog reda 2. sjednice,   zapisnika s 13. sjednice 

Skupštine SZPRAVRI i s 1. (konstituirajuće) sjednice Skupštine 

SZPRAVRI; 
2. Izvještaj predsjednika, studentskih predstavnika, studentskih 

udruga, studentskog pravobranitelja, razgovor s 

prodekanima; 

3. Pravna klinika Pravnog fakulteta u Rijeci (informacija); 
4. Odluka o vrsti i načinu komunikacije sa višim studijskim 

godinama; 
5. Planiranje i razvoj novih programskih aktivnosti SZPRAVRI-ja; 

6. Razno.  

 

 Tijek izlaganja i rezultati sastanka   

 Ad 1. Usvajanje dnevnog reda 2. sjednice,   

zapisnika s 13. sjednice Skupštine SZPRAVRI i s 1. 

(konstituirajuće) sjednice Skupštine SZPRAVRI 

 

  Predsjednik je pozdravio sve prisutne i ustanovio da Skupština ima kvorum za donošenje 

pravovaljanih odluka s obzirom da je prisutno deset članova/članica SZPRAVRI. Predsjednik 

je prisutnima pojasnio da je predmetni dnevni red dostavljen putem elektroničke pošte te 

predložio dopunu dnevnog reda pod točkom tri Pravna klinika Pravnog fakulteta u Rijeci 

(informacija);Skupština je jednoglasno usvojila dopunjeni dnevni red 2. sjednice Skupštine 

SZPRAVRI. 

Nadalje je Predsjednik prisutnima ukratko predstavio zapisnike s posljednje (konstituirajuće) 

sjednice Skupštine te s 13. sjednice Skupštine, a s obzirom da na iste nije bilo primjedbi ili 

dopuna, predmetni zapisnici 13. i 1. sjednice Skupštine SZPRAVRI-a jednoglasno su usvojeni. 

 Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

  Dnevni red 2. sjednice Skupštine 

Studentskog zbora Pravnog fakulteta u 

Rijeci i zapisnici s 1. i 13. sjednice Skupštine 

SZPRAVRI jednoglasno su usvojeni. 

 
-  

 
-  

  
 

              Ad 2. Izvještaj predsjednika, studentskih predstavnika, studentskih udruga, 

studentskog pravobranitelja, razgovor s prodekanima 

 Predsjednik SZPRAVRI informirao je prisutne da je od posljednje 1. (konstituirajuće) sjednice 

Skupštine SZPRAVRI kao i njegov predsjednik odradio sljedeće aktivnosti:  

• na konstituirajućoj sjednici 7. srpnja 2022. godine izabrano novo vodstvo SZPRAVRI – 

predsjednik Kristian Tončić, potpredsjednik Roko Čulina, tajnik Sandro Miličković, 

predstavnik u Skupštini SZSUR-a Stefan Mandić i zamjenik predstavnika u Skupštini SZSUR-

a Patrik Pavić 



 

• SZSUR je naknadio sredstva 20.000,00 kn koje je osvojio projekt Pravo&nogomet 

• prikupljeni i dostavljeni neobrađeni podaci ankete o razlozima nadolaznosti na predavanja 

• sastanak s prodekanima prof.dr.sc. Žunić Kovačević i izv.prof.dr.sc. Smokvinom, teme: 

• početak akademske godine – brucoši – uvodni dan 

• promjene u pravilniku o studiranju 

• 12.09.2022. – održana sjednica Fakultetskog vijeća 

• u suradnji s prodekanima i informatičkom službom je napravljena nova uvodna 

prezentacija za brucoše 

• 03.10.2022. – održana prezentacija SZPRAVRI, integracija s brucošima, održan i kratak 

pozdravni govor na Welcome Erasmus students day-u, kao i adaptirana je prezentacija za 

Erasmusovce – suradnja sa članicom Emom Laginja i zahvala na uloženom trudu 

• 13.10.2022. – održan online sastanak studenata s prodekanima – tema izmjene pravilnika 

o studiranju 

• 13.10.2022. – uspješno održana brucošijada Pravnog fakulteta u Rijeci u klubu Crkva – 

pohvala na koordinaciji i organizaciji potpredsjedniku Roku Čulini 

• Dobivena mogućnost uređivanja Referade 

• Riješeno nekoliko upita studenata telefonski i putem maila – zahvala članu Predsjedništva 

Stefanu Mandiću 

• sudjelovali u Konstituiranju SZSUR-a – vodstvu iskazana pozivnica da posjete SZPRAVRI 

• prijava SZPRAVRI kandidata za Savjet mladih Općine Matulji 

• odaslani i primljeni upiti usmeno i putem elektroničke pošte: 

• SZSUR – da se omogući sve funkcije dakle i potpredsjednika, tajnika, predstavnika i 

zamjenika predstavnika Fakulteta u SZSUR, postavljanje fotografija. 

• izv.prof.dr.sc. Sandra Winkler – informacije o Uvodu u poučavanje talijanskog 

prava 

• izv.prof.dr.sc. Iva Tuhtan Grgić – dogovori oko analize ankete o razlozima 

nedolaznosti na predavanja 

• svi studentski predstavnici – analiza i eventualno ispravljanje nedostataka prilikom 

izglasavanja satnica predavanja 

• odgovoreno na upite preko Instagram Direct Messagea – pohvala na preuzimanju i 

revnom odgovaranju zamjeniku člana Ivanu Ivankoviću 

• Pravri hoodice poslane kolegama u Beograd – pohvala tajniku Sandru Miličkoviću 

• prof.dr.sc. Nataša Žunić Kovačević – pojedinačni problemi sa pravilnikom i 

rješavanje upita studenata 



 

• prof.dr.sc. Vesna Crnić – Grotić – informacija o mogućnosti ranije dodjele 

dekanove nagrade s ciljem da naši studenti koji se apliciraju za Sveučilišnu 

stipendiju za izvrsnost dobiju dodatne bodove 

 

Prisutnima se potom obratio i prodekan za stručni studij izv.prof.dr.sc. Vanja Smokvina istaknuo je 

zadovoljstvo činjenicom da je Studentski zbor aktivan i pohvalio zalaganje. Također je prisutne 

članove informirao o situaciji sa studentskom menzom, tj. Bistroom “Pravri”. Prodekan Smokvina 

istaknuo je da Uprava Fakulteta na čelu s dekanicom prof.dr.sc. Vesnom Crnić-Grotić komunicira sa 

ravnateljem Studentskog centra Rijeka u svrhu poboljšanja situacije sa kvalitetom, količinom i 

brzinom prehrane za naše studente. Nastavno na navedeno, predsjednik Tončić se nadovezao s 

informacijama o sastanku predstavnika SZPRAVRI-ja sa ravnateljem Centra gdje su se razjasnile 

mogućnosti. Konačno zaključeno je da Uprava i SZPRAVRI s zajedničkim ciljem nastavljaju prema 

poboljšavanju kvalitete studentskog života na našoj sastavnici. 

Zatim je Predsjednik prepustio riječ studentskom pravobranitelju da izvijesti Skupštinu o svojim 

aktivnostima od stupanja na dužnost. Pravobranitelj je istaknuo da je održao sastanak s 

prodekanima s ciljem dodatnog roka međuispita iz predmeta Upravna znanost i Kazneno 

postupovno pravo koji nisu odobrili. Također je odgovorio kolegici na mail koja mu se javila radi 

omalovažavanja od strane kolega zbog određenih poteškoća nakon kojeg nije dobio povratnu 

informaciju od iste. Na kraju je dobio upite oko problema koje su zatekli pojedine studente na 

našem fakultetu da ne mogu upisati 205 ECTS-a jer je dozvoljena granica 200 ECTS-a. Stoga je 

odlučio da će se javiti prodekanima sa prijedlogom da se takvo minimalno odstupanje odobri od 

uprave fakulteta.  

Članovi su prodiskutirali rad pravobranitelja i njegovog zamjenika. Uslijed neslaganja, tj. 

nerazumijevanja odredaba trenutnog Statuta Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci, a koje 

se odnose na dužnosti, obaveze i sl. studentskog pravobranitelja i njegovog zamjenika, donijet je 

zaključak o pokretanju pripremnih radnji za izmjene i dopune tj. izradu novog Statuta Studentskog 

zbora Pravnog fakulteta u Rijeci. S tim u vezi, a s ciljem maksimalnog određivanja uloge studentskog 

pravobranitelja i njegovog zamjenika, pokrenut će se pripremne radnje za izradu Pravilnika o radu, 

obavezama i dužnostima studentskog pravobranitelja i njegovog zamjenika. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Pristupit će se promjenama izmjenama i 

dopunama ili izradi novog Statuta Studentskog 

zbora Pravnog fakulteta u Rijeci i izradi Pravilnika 

o radu, obvezama i dužnostima studentskog 

pravobranitelja i njegovog zamjenika 

Kristian Tončić 

Roko Čulina 

Patrik Pavić 

Stefan Mandić 

Sandro Miličković 

 

nakon dogovora s 

Upravom 

Fakulteta 

 

Ad 3. Pravna klinika Pravnog fakulteta u Rijeci (informacija) 

Predsjednik je skrenuo pozornost Skupštini kako je dobio komentare od nekolicine studenata kako 

bi se rad Pravne klinike mogao poboljšati jer se trenutno susreću sa određenim problemima. Stoga 

je prepustio riječ Dinu Markiću da uputi Skupštinu u osnovne probleme. Dino Markić pobliže je 

objasnio probleme te konstatirao kako je temelj za daljnje poboljšanje prvotno uređivanje dva 

problema. Prvi je da se detaljnije odredi tko može biti član Pravne klinike zbog trenutačne 

neodređenosti, dok je drugi problem povezan s načinom vođenja spisa. Predsjednik je zatim 



 

predložio da se tijelima Fakulteta dostave zaključci SZPRAVRI-ja vezani uz djelovanje i nastavak 

djelovanja Pravne klinike – Praxis iuris.  

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Sastavit će se zaključak Studentskog zbora o 

načinima unaprjeđenja rada Pravne klinike. 
Kristian Tončić 

Dino Markić 
 Što prije 

 

 

 

Ad 4. Odluka o vrsti i načinu komunikacije sa višim studijskim godinama 

 Predsjednik je predstavio Skupštini Odluku o vrsti i načinu komunikacije s višim studijskim 

godinama kako bi mogli čim efikasnije i na vrijeme dobiti informacije od studenata s kojim 

problemima se suočavaju. Plan ih je informirati o ovom načinu komunikacije na najposjećenijim 

predavanjima na svakoj godini kako bi im se čim bolje mogao prikazati način komunikacije preko 

Viber Communities. Stoga je predsjednik pred Skupštinu stavio Odluku o vrsti i načinu 

komunikacije s višim studijskim godinama i pozvao na glasanje. Skupština je jednoglasno izglasala 

navedenu Odluku s deset glasova za. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Skupština je jednoglasno donijela Odluku o vrsti i 

načinu komunikacije sa višim studijskim 

godinama. 

  - -  

 

Ad 5. Planiranje i razvoj novih programskih aktivnosti SZPRAVRI-ja 

 Predsjednik je konstatirao kako se mnogo stavki iz Plana i programa rada SZ za 2022. godinu 

provelo no potrebno je da svi članovi prouče Program s ciljem eventualnog revidiranja i planiranja 

novih programskih aktivnosti. Nakraju je predložio da se do kraja kalendarske godine pristupi 

planiranju programskih aktivnosti za 2023. godinu s ciljem pripreme prijava za Natječaj SZSUR-a. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Proučiti Program rada s ciljem nadogradnje i 

izvedbe programskih ciljeva do kraja godine. 
 Svi članovi  12.mj 

 

Ad 6. Razno 

S obzirom da su u tijeku izbori studenata u tijela Sveučilišta u Rijeci, a da je ovo posljednja 

Skupština u ovom mjesecu Predsjednik je predložio da Skupština ovlasti Predsjedništvo za 

eventualno predlaganje prijedloga kandidata od strane SZPRAVRI za tijela Sveučilišta, a 

posredstvom SZSUR-a. Predsjednik je naložio tajniku Miličkoviću da članovima Skupštine ukratko 

sažme same odbore, njihovu ulogu i broj potrebnih članova, te je odredio rok do srijede 26. 

listopada 2022. godine.  

Zatim je pozvao Skupštinu da glasa o navedenom prijedlogu što je Skupština jednoglasno podržala 

s 10 glasova za.  



 

Eventualni prijavljeni kandidati bit će kandidirani u skladu s člankom 33. Statuta Studentskog 

zbora Pravnog fakulteta u Rijeci, a tumačit će se da je Skupština ovim izglasavanjem izdala svoju 

suglasnost. 

Nakraju je predsjednik prisutnima izložio primjedbe koje je dobio od studentice izvanrednog 

studija koje se vežu uz nastavu i funkcioniranje studija, nakon čega je Skupština pobliže proučila 

slučaj i primjedbe s ciljem rješavanja problema. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Donijeta je Odluka o potvrdi eventualnih 

kandidata za tijela Sveučilišta u Rijeci. 

Dostavit će se članovima sažeti opis odbora 

Sveučilišta i broj mjesta koji se traži. 

Članovi će se prijaviti za članstvo u odborima do 

srijede 26. listopada 2022. godine 

 

 

 

Sandro Miličković 

 

 
Svi članovi 

 

 

 

23.10.2022. 

 

 
26.10.2022. 

 

Sastavio  

 

Tajnik 

Ime i Prezime  Potpis  

 

Sandro Miličković  

  

  

  

 

Broj:  2-06-2022 

 

 

 


